
ZAPISNIK SA 8. SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u, 
 održane 31. 08. 2015. godine 

 
Prisutni: D. Smital; N.Vrgoč; N. Arnautović; N. Čordalija; Dž. Kahrica; S. Topalić; T. Maličbegović; 
M. Grbo;  E. Čengić; G. Brkić;  A. Teskeredžić; B.Hamzagić; N. Žuga;  N. Hodžić; M. Baručija; M. 
Tufo; M. Džihanić; 
 
Odsutni: M.Muratović; A. Kolar – opravdano 
 
Gosti: Z. Vujmilović; D. Miljević i A. Lihić 
 
 
Dnevni red: 
 
1. Zapisnik sa 7. sjednice UO 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
3. Unutrašnja pitanja SSR u BHRT-u (povjereništva, pristupnice, naknade) 
4. Organizacija Skupštine 
5. Mjesečni izvještaj blagajnika 
6. Kvartalni izvještaj Grawe osiguranje 
7. Podjela pomoći 
8. Razno 
 
AD 1 Predloženi dnevni red je jejednoglasno usvojen, kao i zapisnik sa 7. sjednice. 
 
AD 2 D. Smital je upoznao prisutne o neproduženju ugovora na određeno vrijeme uposlenika, 
kao i saradnika koji više neće biti angažovani i da se radi o 60-tak ljudi. Rečeno je da je 
obavljen razgovor sa generalnim direktorom, koji je obećao da će se nakon urađenih analiza 
razmotriti mogućnost vraćanja u radni odnos jedan dio uposlenika, kad se za to steknu uslovi. 
Nakon duže rasprave o ovoj temi, prisutni su zatražili da se pozove generalni direktor na 
sastanak, kako bi se sva pitanja oko ovog slučaja direktno uputila njemu, što je i učinjeno.  
B. Karamehmedović je pozdravio prisutne i rekao da se sve radi u skladu sa Zakonom, i da je 
do ne produžavanja ugovora došlo iz razloga jako loše finansijske situacije i naglasio da ako 
se bude insistiralo na produženju ugovora za spomenute uposlenike, tada će se morati smanjiti 
plate za sve uposlene. Još je dodao da od rukovodilaca/direktora nije dobio skoro ni jedan 
kvalitetan odgovor za stvarnom potrebom angažovanja uposlenika na određeno vrijeme. 
Na upite, od strane prisutnih, šta rade rukovodioci, i šta se dešava sa marketingom, jer ima 
saznanja da su firme i po mjesec dana čekale na ponudu, B. Karamehmedović je rekao da je 
spreman da se pozabavi i sa sitnim poslovima (poslovima koje trebaju obavljati rukovodioci) 
kako bi se iskristalisala odgovornost, a što se tiče marketinga, već je napravljena smjena i 
postavljen je novi. Dodao je da će svi biti kažnjeni kad mu se dostave greške u bilo kom 
pogledu, od bacanja smeća po hodnicima, do ne odrađenog zadatka koji uposlenik dobije, a 
isti ne uradi. Što se tiče voznog parka, rekao je , da se pokušava obnoviti, a što se tiče kvarova 
na postojećim vozilima, treba se dostaviti direktoru, koji će u sardanji sa radionicom poduzeti 
sve mjere kako bi se što prije sanirali kvarovi. 
Na upit kad će se raditi nova sistematizacija, generalni direktor je rekao da će sve poduzeti da 
se to što prije uradi.  
D. Smital je zamolio generalnog direktora da se dostave imena uposlenika kojima neće biti 
produžen ugovor o radu. 
B. Karamehmedović je rekao da će provjeriti sa pravnom službom i dostaviti ako to bude u 
skladu sa zakonom. 



Dogovoreno je da se što hitnije održi sastanak šefova ITC-a sa generalnim direktorom, kako 
bi se riješili mnogi problemi /vozila, oprema, broj uposlenih i dr./. 
 
AD 3 Na ovoj sjednici je donesena odluka o izmjeni odluke o naknadama: 
naknada Z. Vujmilović za dolaske na sjednice UO, u iznosu od 100,00 KM, i naknada za rad 
u komisiji o dodjeli materijalne pomoći za M. Grbo u iznosu od 50,00 KM (G. Brkić se 
odrekao naknade u njegovo ime).. Odluka je jednoglasno usvojena. 
Takođe je dogovoreno da se nabavi jedan računar, za potrebe rada Sindikata u iznosu do 300 
KM, kao i kartica za snimanje sjednica. Odluka je jednoglasno usvojena. 
Donešena je i odluka o dodjeli jednokratne pomoć za kolege kojima neće biti produžen 
ugovor o radu. Također je dogovoreno da se o iznosu te pomoći članovi UO izjasne e-mailom 
kada bude dotavljen spisak od strane generalnog direktora sa imenima onih sa kojima nije 
produžena saradnja. Odluka je donesena jednoglasno. 
E. Čengić je predložio da se svim članovima UO koji ne prisustvuju redovno sjednicama uputi 
upozorenje o redovnom dolasku na sjednice, a po čl. 34 Statuta SSR u BHRT-u. 
Zakljiučak je usvojen sa 16 ZA i jedan SUZDRŽAN 
E. Čengić je također predložio da se redovne sjednice održavaju zadnji četvrtak u mjesecu sa 
početkom od 12,30 sati, što je jednoglasno usvojeno. 
 
AD 4  Predložen je Organizacioni odbor Skupštine u sastavu: 
Nada Šimić, Nijaz Žuga, Džemal Kahrica, Nijaz Čordalija, Tarik Maličbegović, Nihad 
Arnautović, Goran Brkić, Damr Smital i Amir Džidić 
Za predsjednicu organizacionog odbora predložena je Nada Šimić. 
Organizacioni odbor će napraviti spisak delegata, dati prijedlog za izmjene Statuta i dnevnog 
reda i zatražiti blagajnički izvješta za period april – septembar. 
Odluka o imenovanju Organizacionog odbora Skupštine je jednoglasno usvojena. 
 
AD 5 Blagajnički izvještaj je primljen k znanju.. 
 
AD 6 Izvještaj o poslovanju sa GRAWE osiguranjem se odlaže za sljedeću sjednicu. 
 
AD 7 Na ovoj sjednici je usvojena odluka o pomoći za sljedeće članove: S. Kunalić – 1000; Š. 
Korkić – 100; R. Tahirović – 160 i Ć. Zeba – 100, što je jednoglasno usvojeno. 
Također je donešena odluka o pomoći za R. Čustovića u iznosu od 500,00 KM zbog teške 
zdravstvene situacije. Glasalo je 13 ZA i 3 SUZDRŽANA 
 
AD 8 N. Hodžić je upoznao prisutne o žalbi S. Babovića , nakon čega je zaključeno da se za 
sljedeću sjednicu pozovu svi prisutni sa sastanka na kom je došlo do verbalnih razmirica. 
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                                                           SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u 

 
 


